
Schriftelijke Vraag van dhr. Volksvertegenwoordiger Luk Van Biesen aan de 
staatssecretaris voor Sociale Zaken, Gezinnen en Personen met een handicap, belast met 
Beroepsrisico's, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid 

Steeds meer Belgen kunnen rekenen op een invaliditeits- uitkering. Het aantal mensen blijft nog 
altijd toenemen, en dit meerendeels door mentale problemen of musculoskelet- ale aandoeningen, 
welke spier- en gewrichtspijnen tot gevolg heeft. 

1. Kan u meedelen om hoeveel mensen het hier gaat (opgedeeld per Gewest)? 

2. Kan u meedelen over welke leeftijdsklassen het hier gaat? 

3. Hoe is het met de recente aangroei van de invaliden: gaat het vooral om jongere mensen of om 
ouderen? 

4. Kan u meedelen of er veel werklozen invalied worden? 

5. a) Is er een noodzaak om de in- en uitstroom in het stelsel van invaliditeit accurater te laten 
monitoren met het oog op een bijsturing van het probleem van de toename van het aantal invaliden? 

b) Zo ja, op welke manier? 6. Wat is uw standpunt hierin? 7. Wat is de kostprijs hiervan voor 2011 
en een schatting 

voor 2012? 
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